上 菱悅酒店集團 INHOUSE HOTEL

2

Benefits for Standard room 客房入住優惠:

- Free Internet access in-room (wired/wireless) 免費客房內寬頻上網(有線/無線)
- ▶ Tea & coffee facilities in room 客房內沖茶及咖啡

Remarks 備註:

- The above room rates are inclusive of a 5% Tax and a 10% service charge 以上之優惠房價已含 5%營業稅和 10%服務費。
- The above rates are not applicable during the Lunar New Year. The definition of Lunar New Year depends on each hotel of InHouse Hotel Group

以上之優惠房價不適用於特殊日期、連續假期、國定假日以及農曆春節,平假日及特殊日期、連續假期定義依飯店現場 公告為主,預訂前敬請來電各館訂房組洽詢。

- All the reservation are uniformly booked at the contact person designated, and the company business card or ID is required to present during the hotel Check-In to ensure your company's staff preferential rights.

 訂房時敬請提供商務機構公司名稱或統編,辦理住房登記時出示公司名片或識別證,確保貴公司員工住房優惠權益。
- Upon the Hotel's request, the Company / Guest should guarantee the room booking by giving arrival flight details, guest or company credit card details (e.g. credit card number with valid expiry date and name of the cardholder), or company letter during critical periods.

·依飯店在特別時段的要求貴公司/客人需提供航班資訊,信用卡或公司正式信件以保證預訂的客房。

• The hotels' check-in time is after 15:00 and the check-out time is before 11:00 the next day in InHouse Hotel Grand, InHouse Hotel Taichung.

五權經典館;台中館入住時間為下午 15:00 點之後,退房時間於中午 11:00 點之前。

- Confirmation of request for early check-in or late check-out is subject to room availability. 提早辦理入住或延遲退房的申請均須視飯店當日住房情況決定。
- After the guest makes a reservation, he will receive a reservation confirmation from the hotel. If the room fee is paid by your company, you need to sign the booking confirmation letter and reply it to the hotel first. The company must settle the room cost before the guest checks out, otherwise all fees will be charged directly to the guest upon check-out. 房客訂房後,房帳費用為貴公司支付,需回傳訂房確認書乙份,於客人退房前結清房帳,否則所有費用將於退房時直接向房客收取。
- This preferential price is only for business trips, and it is not applicable for more than 6 rooms. If you have any group reservation or needs, please kindly contact with the Sales department of InHouse Hotel Group.
 此優惠房價僅提供商務出差性質使用,6間(含)以上訂房不適用此優惠,如有需求請另洽各館團體業務部。
- Please be aware that hotel reserves the right to a prior and reasonable announcement.
 本飯店保有專案更改權。
- This preferential contract is made in two copies, and each party holds a copy.
 本優惠合約一式二份,雙方各執乙份為憑。

Deposit Policy 訂金

To guarantee your reservation, please prepay the deposit (30% of the total room rate) 訂房後依本飯店指定日期內繳交訂房保證金(總房費之 30%),未依規定之日期繳交訂金或屢催無效,本飯店有權取消留房。

Cancelation Policy 取消規定

Cancellation policy is subject to hotel's final discretion states on the written confirmation. 訂房取消之相關規定須視飯店最終的正式確認書之載明內容

All non-guarantee reservations will be released after 18:00 hours on the guest's arrival date.

未保證入住之預訂客房將予入住當日晚間六時後自動取消

Yours sincerely 商祺

Nick Kuo 郭柏毅 0974-014-909 Business Assistant Manager 業務副理

公司電話: 04-2201-6111 ext.206

公司傳真: 04-2208-2111

地 址:台中市北區五權路 228 號 Email:bensonasd123@gmail.com

> **登**悅酒店 五權訂房部 TEL:04-2201-1222 FAX:04-2208-2111

Company 公司名稱:國立體育大學

(National Taiwan Sport University)

VAT Number 統一編號: 02612744

Contact 聯絡窗口/職稱:人事室吳皇明先生

Cell Phone 聯絡手機:

TEL 公司電話: 03-3283-201#1634

FAX 公司傳真:

Address 地址: R.O.C 桃園市龜山區文化一路 250 號

E -m a i 1 : octavis@ntsu.edu.tw

Signature 公司簽章(太小章用印)

訂房專線: 04-2201-1222#201~203 訂房傳真: 04-2208-2111

漫覧 協酒店集團 INHOUSE HOTEL

國立體育大學 (National Taiwan Sport University)

Dear Sir,

Thank you very much for your support of Inhouse Hotel. As a valued business partner of our hotel, we are very pleased to offer your organization the special corporate rates as stated below.

非常感謝您對於薆悅酒店的支持.身為本飯店最珍視的貴客我們非常樂意提供您以下的優惠商務訂房合約.

Valid of Special Room Rates: January 1st 2023 – December 30st 2023

特惠合約期間: 2023 年 01 月 01 日起至 2023 年 12 月 31 日止(過年期間除外)

Inhouse Hotel Grand: No. 228, Wuquan Rd., North Dist., Taichung City 404, Taiwan (R.O.C.)									
五權經典館:台中市北區五權路 228 號〈一中商圈〉									
Room Type	Rack Rate	SUN-FRI	SAT	Remarks					
房型	原價	平日	假日	備註					
Standard Room	NT\$8,000+10%	NT\$ 2,700	NT\$ 3,400	Ceiling height: 3m6					
精品客房		(1~2 breakfasts)		Area: 12 坪 / 40 m ²					
				一大床 Restonic King*1 200*200cm					
Standard Room		NT\$ 2,700	NT\$ 3,400	Ceiling height: 3m6					
	NT\$8,000+10%			Area: 12 坪 / 40 m2					
精品客房		(1~2 breakfasts)		二小床 Restonic Twin*2 100*200cm*2					
· /									
Elite Room		NT\$ 3,200	NT\$ 3,900	Ceiling height: 3m6					
小眼皮片	NT\$12,800+10%	(1~2 breakfasts)		Area: 17 坪 / 56 m ²					
特選客房				一大床 Restonic King*1 200*200cm					
Family Room		NT\$ 4,300	NT\$ 5,000	Ceiling height: 3m6					
	NT\$12,000+10%			Area: 15 坪 / 50 m ²					
家庭四人房	111412,000 11070	(2~4 breakfasts)		一大床 Restonic Queen *2 160*200cm*2					
Premium Suite	NT\$14,000+10%	NT\$ 3,600	NT\$ 4,300	Ceiling height: 3m6					
尊爵套房		(1~2 breakfasts)		Area: 20 坪 / 67 m ² 一大床 Restonic King*1 200*200cm					

Inhouse Hotel Taichung: No.203, Taizhong Rd., East Dist., Taichung City 401, Taiwan (R.O.C)								
台 中 館:台中市東區台中路 203 號〈台中火車站、忠孝夜市〉								
Room Type 房型	Rack Rate 原價	SUN-FRI 平日	SAT 假日	Remarks 備註				
Standard Room		NT\$ 2,000	NT\$ 2,700	Ceiling height: 2m2 Area:8坪/27 m²				
精品客房	NT\$6,400+10%	(1~2 breakfasts)		一大床 Restonic Queen *1 160*190cm				
Standard Room		NT\$ 2,000	NT\$ 2,700	Ceiling height: 2m2 Area: 8 坪 / 27 m ²				
精品客房	NT\$6,400+10%	(1~2 breakfasts)		二小床 Restonic Twin *2 100*190cm*2				
Elegance Room		NT\$3,000	NT\$3,700	Ceiling height: 2m2 Area: 12 坪 / 40 m ²				
豪華客房	NT\$ 7,800+10%	(2~3 breakfasts)		一大床 Restonic Queen *1 160*190cm + 一小床 Restonic Twin *1 120*190cm				
Elite Room	NT\$12,800+10%	NT\$ 4,000	NT\$ 4,700	Ceiling height: 2m2 Area: 12 坪 /40 m ²				
特選客房		(1~2 breakfasts)		一大床 Restonic Queen *1 160*190cm				

訂房專線: 04-2201-1222#201~203 訂房傳真: 04-2208-2111